
Beslutningsreferat fra bestyrelsesmøde 5. februar 2017 

 
Til stede: Lærke Smidt Gasbjerg (formand), Lars Byron (næstformand), Morten Packert Andersen 

(svømmeleder), Negar Latifi (kasserer), Ebbe Rasmussen (bestyrelsesmedlem), Laura Smidt Hansen 

(sekretær).  

Afbud: Vivian Dümer (vandpololeder). 

 

1. Trænerkontrakter 

Morten vil lave udkast til trænerkontrakter efter USG’s standardformular. Her vil vi tilføje punkter 

fra DIF’s standardkontakter, hvis nogle punkter er manglende i USG’s formular.   

2. Survey 

Survey fra trænere og svømmeleder sendes ud efter mødet.  

3. Livredderbeviser  

Bestyrelsen mener, at flest mulige bør have livredderbeviser. Der arbejdes fortsat på et kursus til 

klubbens medlemmer. 1. marts afholder Troels og Morten kursus for seks medlemmer. 

4. Kandidat til hovedbestyrelsen 

Vi ønsker at opfordre Thea Sejr Hansen til at være vores kandidat i hovedbestyrelsen.  

5. Regler 

Medlemmernes kommentarer til reglerne gennemgås, og reglerne tilrettes. De skal jf. 

generalforsamlingsbeslutning offentliggøres tydeligt på egen underside på hjemmesiden. 

6. Ekstraordinær generalforsamling 23. januar 

Vi havde Bo Stenhus med som dirigent, som gjorde det rigtig godt. Det var en god 

generalforsamling og vores forslag blev stemt igennem. Læs eventuelt referatet på usg.dk 

7. Ekstra ekstraordinær generalforsamling 22. februar 

Bestyrelsen vil lave reklame for generalforsamlingen, så vi kan få stemt vores kandidat ind i 

hovedbestyrelsen. De er vigtigt for klubbens fremtid i KSI. Alle kan nå til træning bagefter. 

8. VM masters i august 

Stævnet er i Budapest 14.-20. august. Lars Byron er ansvarlig for stævnet. Stævnet skal 

promoveres nu, så der er mulighed for at planlægge sin sommerferie. Hvis en stor gruppe tager af 

sted, kan der søges ekstra tilskud udover startpenge. 

9. Kvitteringer for udlæg 

Det besluttes, at det fremover er ok at sende billede af en kvittering, hvis man skal have 

refunderet penge. 

10. Eventuelt 

Bestyrelsen er enig om, at det er en god ide at uddanne flere fra klubben i WinGrodan systemet, 

så vi ikke altid skal trække på de samme personer. 

Næste møde er 16. marts 2017. 


